
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 13. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 633
Ministeren bedes oplyse, hvor mange restancer og hvor stort et beløb, der er
overgivet til SKAT fra forsyningsselskaberne fordelt på sektorerne. I forlæn-
gelse heraf bedes det oplyst, om ministeren kan garantere, at disse restancer
ikke eftergives, hvorved restancerne vil ende som tab hos forsyningsselska-
berne, og dermed skal dækkes af forbrugerne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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